
Wirtualny czyli jaki?

Zapraszamy Państwa do wysłuchania  wywiadu z  dr  Andrzejem Dybczyńskim,  Dyrektorem Sieci
Badawczej  Łukasiewicz  –  PORT Polskiego Ośrodka Rozwoju  Technologii  (Podmiot  Zarządzający
Wirtualnym Instytutem Badawczym), który przeprowadziła dr n. med. Magdaleny Kowalec-Segond.
W wywiadzie, Dyrektor instytutu Łukasiewicz – PORT tłumaczy ideę przygotowania podwalin pod
uruchomienie Wirtualnego Instytutu Badawczego, założenia jakie przyświecały twórcom Funduszu
Polskiej Nauki, które są wdrażane obecnie przez Podmiot Zarządzający oraz czego mogą oczekiwać
przyszłe zespoły badawcze wchodzące w skład Wirtualnego Instytutu Badawczego.

450 milionów – czy to dużo czy mało?
Czy żeby zrobić w Polsce „Amerykę” trzeba płacić po „amerykańsku” �?
Czy WIB opłaca się polskim jednostkom naukowym?
Czy naukowcy utracą swoją naukową krwawicę?

Na te i wiele innych pytań znajdą Państwo odpowiedź w audycji dostępnej na platformie You Tube na
kanale naukovo.pl:

Zapraszamy do wysłuchania
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https://www.youtube.com/watch?v=4PYpfyH-faQ

